

**PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTET
2018-03-01**

Tid: 18:00

Plats: Hugelsta

Närvarande: Per Lundquist
Joel Edving
Lennart Ekström
Christer Adolfsson
Fredrik Lindblad
Daniel Lindström
Inbjuden gäst
Kent Stangvik IPSC Smedjan

1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat

2 VAL AV JUSTERINGSMAN

Till justeringsman valdes Lennart Ekström

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående styrelsemötesprotokoll från det styrelsemöte 2018-01-30 godkändes och lades till handlingarna.

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST

Ekonomi

Folksam har skickat en faktura till en gammal adress, Per har pratat med dem och ändrat adressen och ordnat så att vi fått anstånd med betalningen.

Arkiv till kassör och sekreterare.

Inget nytt

Munktellarenan

Mötet hållits med berörda föreningar i Munktell för att diskutera förslaget om hur hyreskostnaderna för Munktell ska hanteras.

Det kommer att vara ytterligare ett möte för att diskutera detta vidare i Munktellgruppen.

Ta fram ett nytt förslag baserat på all hyrd tid.

Sätta upp ett nytt möte med husrådsgruppen.

Ny kontaktperson Kultur och fritid

Daniel Silvborn ny kontaktperson från Kultur och Fritid istället för Peter Fröjdfeldt. Övriga kontakter gäller även fortsättningsvis.

Budget

Inget förslag från kommunen kring nya priser så budgeten är svår att lägga.

Adressändring

Vi har fel adress på alla bolag.se
Per ändrar detta då han är firmatecknare.

5 BESLUT OCH PROJEKT

Bokningskalender – Eventuella krockar

Inga krockar.

Förhandling kommunen nytt avtal, underuthyrning sanktionerat som ”återbäring” till aktuella klubbar

Inget klart från kommunen så vi har svårt att sätta upp en budget, men vi driver frågan vidare mot kommunen.

Skjutbaneinstruktioner 2018- Uppdateras

Uppdateras med den skjutbanechefen, Daniel Silvborn , i övrigt inget nytt.

EPK kretstävling i fält

Flyttas från 17 mars till 2 april på grund av tjäle i vallarna. Meddela kommunen om att skjutning kommer att ske under påsk.

Nya skjuttider och avstämning med kultur och fritid, miljöförvaltning och polis

Samskyttet kontaktar den konsult som Svenska Skyttesportförbundet och Svenska Pistolsskytteförbundet använder vid miljöfrågor, Janne Kjellson Miljöakuten. För att använda honom i bearbetningen av kommunen och miljöförvaltningen.

Planering nya projekt

IPSC Smedjan har fått en förfrågan om att anordna SM i Juni 2018 tillsammans med en förening från Västerås. Vilket kommer att anordnas under månadskiftet juni/juli. För detta kommer det att behövas fler vallar så målsättningen är att bygga ut och nya tillfälliga vallar vid K så att det blir fler vallar, tillfälliga och en ny mellan 200 och 100 för att kunna skjuta 150 M.
Förankra detta hos kommunen, David S för att därefter påbörja arbetet.

Projektgrupp för bana H - lägesrapport

Inget att rapportera.

Projekt för bana K – uppdrag och lägesrapport

Inget att rapportera.

6 ÖVRIGT

Larm, kommer en ny offert med ett nytt förslag på lösning.

SIUS mål kostnad

Per jobbar med frågan för att få fram kostnaden för dem och vad det kan kosta per skott.

7 NÄSTA MÖTE

20 mars klockan 18:00 i jaktskyttepaviljongen.

8 MÖTETS AVSLUTANDE

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet

Justeras

Joel Edving

Lennart Ekström

Ordförande

Per Lundqvist